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Ditte Strandbygaard _x_ 
 
Martin Samsing _x_  
     
Hans Djuurhus _x_ 
 
Jesper Jørgensen _x_ 
 
Jørgen Skadhede _x_ 
 
Anders Poulsen _x_ 
 
Andrea H. Sørensen _x_ 
 
Christian Hirth  _a_ 
 
Kasper Kjærgaard _a_ 
 
Maria Frandsen _x_ 
 
Michael Wold  _a_ 
 
Jakob  _x_ 
 
William  _x_ 
 
Claus Møller  _x_ 
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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 15. september  
kl. 16.00– 20 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 30 
min 
(Kl. 

16.00 
– 

16.30 

Forberede 
møde med 
BUU  

 
 

02 105 
min 
(Kl. 
16.30 
– 
17.45) 

Møde med 
BUU  

Dagsorden vedlagt. 
 

Vi afventer referat fra forvaltningen 
 

03 40  
min 

Opfølgning på 
mødet med 
BUU, samt hø-
ringssvar 

Bilag til høringssvar vedlagt 
 
Overordnet var det fint møde med politikere og forvaltning.  
Særligt var det godt at få bekræftet, at politikerne ser Stengård 
Skole som to-sporet, og at de 60 millioner som er bevilget stadig 
er tildelt Stengård, og vi kan forvente at ombygningen er færdig 
senest i 2029. 
 
I forbindelse med høringssvaret, vil politikerne i vores svar gerne 
have de beregninger med, som vi mener viser at der er behov for 
en større ”beskæring” af distriktet end foreslået i sagen. Derud-
over vil Michael gerne være behjælpelig med at vi får svar på de 
spørgsmål vi har til den skoleprognose som ligger til grund for fo-
reslaget om reducering af skoledistriktet. 
 
Vi aftalte derfor, at Jørgen formulerer de spørgsmål som vi gerne 
vil have svar på, og at Claus formulerer et udkast til høringssvar. 
Begge dele rundsendes til godkendelse 
 
 

04 10 
min 

Meddelelser 
a) elever 
b) lærere og 
pædagoger 
c) ledelsen 

a) De ældste elever oplever, at der på nogle årgange stadig er 
ringe møbler i udskolingen. Elevrådet foreslår, at når kantinen 
lukker kan lokalet bruges som arbejdsrum for de ældste ele-
ver, da de oplever et behov for lokaler hvor man kan arbejde 
udenfor klasselokalerne  
b) Ikke noget nyt siden sidst 
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c) Sune og Finn har opsagt deres stillinger i gruppeordningen, 
og vi får hjælp af Michael og Kolja dernede indtil vi har fundet 
erstatninger.  
Vi havde en arbejdslørdag d. 10. september hvor fokus lå på 
teamsamarbejde og ”skolen for alle” – det var en god dag 

05 10 
min 

Status på ude-
tilladelsen for 
de ældste ele-
ver 

Kort orientering fra lærere og elever om hvordan de synes det 
går. 
Elever: rart at man kan få lov til at komme lidt ud for skolen. 
Ville gerne have at det var alle dage.  
Lærere: Børnene hygger sig med at kunne gå. Lidt mere frag-
menteret når nogen går og andre bliver tilbage. Det er ikke 
kun sunde sager som bliver købt i Rema. Man går også andre 
dage end tirsdag og torsdage, hvilket til dels kan skyldes at 
også de voksne har været i tvivl om dagene Nogle elever har 
betalingskort på mobilen, og det udfordrer når telefonerne 
indsamles. Det kan overvejes om ordningen skal gælde andre 
dage end tirsdag og torsdag, på grund af mødetid. 
 
Vi vil gerne følge op igen om tre måneder og evaluere ud fra 
konkrete kriterier. 
 

06 10 
min 

Økonomi Vi planlagde året med et underskud på ca. 400.000. Prognosen 
er nu, at vi snarere lander på et underskud på 600.000, hvilket 
skyldes at vi har ramt lidt forkert på budgettet til lønninger og 
en større udgift til vikarer. 

05 10 
min 

Foto Udskudt 
 

06 5 min Evt.  

07 5 min Punkter til 
næste møde 

Økonomi 
Mobilpolitik 
 

08  Spisning  

 
 


